
Výbor mestskej časti č.:    4 Klokočina 

Predseda VMČ:     Pavol Obertáš 

Sekretárky výboru:     Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 

___________________________________________________________________________ 

Z á p i s n i c a 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina zo dňa  18.09.2023 o 15,30 h v Dome Matice 
slovenskej, Dolnočermánska ul. 

Program: 

1) Otvorenie  
2) Žiadosti o stanovisko 
3) Odpovede na pripomienky 
4) Rôzne 
5) Pokyn na referát organizačný 

 

Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa prezenčnej 
listiny. Rokovania sa zúčastnili: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Ajdariová, p. Hollý, p. Hosťovecký,  
p. Bratová, p. Štefák, p. Volek, p. Vereš, p. Mesároš. 

Ospravedlnení: p. Rácová,p. Dovičovič, p. Bene, p. Šmigová,  

K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru a oboznámil ich 
s programom rokovania.  

K bodu 2) Žiadosti o stanovisko 

1. Žiadosť vlastníkov bytov BD Alexyho č 10-12 o urgentné odstránenie havarijného  
stavu odtokového kanála, na odtok dažďovej vody na ul. Alexyho, vchod č. 10 – 12. 
Dňa 18.8.2023 bola prevedená kontrola stavu uvedeného kanálu. Kontrolou bolo 
zistené, že potrubie je poškodené. 
 

2. Požiadavka  obyvateľov Šúdolskej ul.  (viď prezenčná listina) p. Kóňa a p. Tomková 
vystúpili s požiadavkou podporenou 76 podpismi (petícia priložená pri originály tejto 
zápisnice) od obyvateľov, aby zadanie pre projektanta  PD rekonštrukcie Šúdolskej ul. 
bolo vytvorenie chodníka po celej dĺžke pri zachovaní obojsmernej premávky, no 
v inkriminovanom prípade, kde nevychádzajú šírkové pomery (zúžená vozovka) 
žiadame projektanta, aby navrhol „odlišné technické riešenie“, na udelenie výnimky 
v zmysle zákona o pozemných komunikáciách a to jazdný pruh sa zníži na minimum 
(285cm nákl.auto) a chodník zostáva zvýšený  voči vozovke v maximálnej možnej 
šírke, prípadne sa doplní príslušné zvislé dopravné značenie.. 
Hlasovanie: za 10         proti : 0   zdržal sa: 0 



3. Žiadosť obyvateľov Šúdolskej – Jarabinovej o riešenie nesprávneho parkovanie na 
zákrute (v iď priložená príloha – foto) 
Hlasovanie: za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 

K bodu 3) Odpovede na pripomienky 

1. OM –  požiadavka kontaktovať vlastníka objektu (bývalého výpočtového strediska na 
Benkovej ulici)  - firmu DOMO, aby ako majiteľ zabezpečil nehnuteľnosť voči vstupu 
cudzím osobám, nakoľko sa tam pohybujú malé deti. Listom bol dňa 23.6.2023 p.  
Valovič vyzvaný, aby si zabezpečil nehnuteľnosť voči cudzím osobám . Táto zásielka 
sa  vrátila ako neprevzatá v odbernej lehote. Dňa 14.08.2023 bola opätovne zaslaná 
Výzva na zabezpečenie nehnuteľnosti. Zásielka sa o opäť vrátila späť neprevzatá 
v odbernej lehote. Dňa  12.09.2023  p. Valovičovi bolo oznámené emailom, že sa má 
zvolať stretnutie  za účasti jeho ako aj vybraných členov výberu. No na tento email 
zatiaľ  nereagoval.  VMČ žiada OM o stanovisko aké sú ďalšie právne možnosti mesta 
k osloveniu vlastníka nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0  

 

K bodu 4) Rôzne 

1. P. Obertáš informoval prítomných o súťažných podkladoch  vo veci zadávania 
nadlimitnej zákazky „Údržba verejnej zelene v meste Nitra“ a o nových 
podmienkach, ktoré budú musieť víťazní uchádzači dodržiavať pri kosení a prácach 
spojených s údržbou zelene. 

2. P. Ajdariová informovala ohľadne žiadosti o deratizáciu na Novomeského 21. 
Okolo kanalizácie na trávnatej ploche pred domom, behajú potkany. Obyvatelia 
žiadajú riešiť túto situáciu deratizáciou. 

3. P. Vereš -  problém s parkoviskom vedľa chodníka  na Alexyho a Pezinskej je 
zarastené, je to potrebné vyčistiť 

4. P. Bratová – blokové čistenie  na Petzwalovej ulici  je nedostatočné 
5. P. Dubaiová –  Oprava chodníka na ul. Pezinská (práva strana, od Partizánskej po 

Žilinskú) 
6. P. Hollý- rozbitý citilight  na Hviezdoslavovej ulici 

- Obyvatelia Jedlíkovej spisujú petíciu za zachovanie jednosmernej ulici so 
šikmým státím na chodníku 

7. P. Obertáš  - poďakoval všetkým za VMČ 4, ktorí sa zúčastnili Klokočinského 
jarmoku  
- žiada zároveň členov VMČ, ktorí nemajú záujem pracovať vo VMČ 

a nezúčastňujú sa zasadnutí výboru, či aktivít v mestskej časti, nech tak 
dajú vedieť  do  októbrového zasadnutia. Pokiaľ nepríde k náprave 
v dochádzke a účasti u niektorých členov VMČ bude navrhnutá výmena 
personálneho zloženia VMČ 4. 

- Informoval, že dňa 13.10 2023 sa v spolupráci s o.z. Nitrafiesta bude v Matici 
konať podujatie Klokočinská tancovačka pre seniorov. Je zabezpečená hudba - 
Halúzkovci vystúpi folklórny súbor z CVČ Domino a deti zo ZŠ Škultétyho. 
Účasť všetkých členov výboru je povinná !!! -  je potrebné pripraviť stoly, 
občerstvenie a celkovo sa podieľať na príprave. 

8. P. Lipka (hosť)  - za obyvateľov  ul. Nedbalovej ohľadne plotu, ktorý im prekáža 
a bráni sa dostať pred vchod v prípade záchranných zložiek. V diskusii bolo p. 



Lipkovi predložené stanovisko k petícii od hlavnej kontrolórky mesta a bolo 
doporučené nech požiada o písomné vyjadrenie záchranných zložiek. 

 

K bodu 6) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     

1. VMČ žiada SMS doručiť na najbližšieho zasadnutia VMČ správu z monitoringu 
kanalizácie a návrh riešenia vo veci odstránenia závady odtokového kanála na dažďovú 
vodu na ul. Alexyho, BD, vchod č. 10 – 12. 
Hlasovanie:  za: 10           proti:  0                       zdržal sa: 0 

2. VMČ žiada odbor investičnej výstavby pri zadaní pre  projektanta PD rekonštrukcia 
Šúdolskej ul. riešiť obojsmernú premávku a vytvorenie chodníku po celej dĺžke, no 
v inkriminovanom prípade, kde nevychádzajú šírkové pomery (zúžená vozovka), aby 
navrhol „odlišné technické riešenie“, na udelenie výnimky v zmysle zákona 
o pozemných komunikáciách a to jazdný pruh sa  zníži na minimum (285cm nákl.auto) 
a chodník zostáva vyvýšený  voči vozovke v maximálnej možnej šírke, prípadne sa 
doplní príslušné zvislé dopravné značenie. VMČ žiada na  najbližšie zasadnutie VMČ 
prizvať vedúceho ŽP, hlavného architekta a vedúceho investičného oddelenia  vo veci 
informácií k procesu prípravy investičnej akcie - súťaž na výber zhotoviteľa  
PD rekonštrukcia Šúdolskej. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

3. VMČ žiada odbor dopravy o tvaromiestnu obhliadku na Šúdolskej ul. za účelom 
možnosti osadenia dopravných zariadení upokojujúcich premávku za prítomnosti p. 
Kóňu, p. Obertáša, p. Ajdariovej a a p. Hollého. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

4. VMČ žiada MsP o riešenie porušovania dopravných predpisov na Šúdolskej – 
Jarabinovej ulici (priložené foto) 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

5. VMČ žiada SMS o odstránenie stĺpu pred ZŠ sv. Marka (LV č. 3681). 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

6. VMČ žiada p. poslankyňu Dubaiovú o  tvaromiestnu obhliadku s p. Vencelovou 
ohľadne  úpravy živého plota pri bytovom dome na Partizánskej ulici 436/57 – vo veci 
orezu kríkov v jesennom období. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

7. VMČ žiada OŽP, aby Klokočina I,II,III bola rozdelená do samostatných rajónov 
v rámci údržby verejnej zelene. 

      Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

8. VMČ žiada p. prednostu, aby mesto vyčlenilo do rozpočtu na opravu ciest a chodníkov 
sumu 500.000,- €. 

           Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

9. VMČ žiada  SMS vyčistiť parkovisko Alexyho – Pezinská (kontaktná osoba p. Vereš) 
       Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 



10. VMČ žiada SMS ostrihať konáre na Pezinskej ulici. (kontaktná osoba p. Vereš) 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

11. VMČ žiada SMS o harmonogram blokového čistenia a zaslanie návrhu  zlepšenia 
efektivity čistenia komunikácii a chodníkov. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

12. VMČ žiada Odbor dopravy o zaslanie návrhu lokalít  legalizácie  parkovania na 
chodníkoch v rámci Klokočiny. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

13. VMČ žiada o výmenu starých reklamných skruží za nové a ponechanie súčasného počtu 
reklamných skruží na Klokočine.      
 Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

 

V Nitre dňa  18.09.2023 

                                                                                                   Pavol Obertáš,  v.r. 

                                                                                        predseda výboru č. 4 Klokočina 

Za správnosť: 

Ing. Tatiana Kilianová, v.r.  

sekretárka VMČ č. 4 

 


